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Protokół Nr XXXI/17 

   z XXXI Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 19 grudnia 2017 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                               - Agnieszka Kurek,  

5. Sołtysi                                            -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 11 Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał 

proponowany porządek obrad Sesji: 

 

 Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.  

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok;  

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026;  

c) ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Celestynów, które w 2017 roku nie wygasają z  

upływem roku budżetowego;  

d) dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków stanowiących dochody budżetu 

Gminy Celestynów;  

e) budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok;  

- przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez Wójta  

Gminy Celestynów,  

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu uchwały  

budżetowej,  

- odczytanie opinii Komisji właściwej ds. budżetu na temat projektu uchwały budżetowej,  

- dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,  

- głosowanie zgłoszonych wniosków,  

- głosowanie projektu uchwały wraz z przegłosowanymi zmianami.  

f) wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2018-2027;  

g) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie projektu w ramach Regionalnego  

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego w perspektywie finansowej 2014-

2020;  

h) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  

Celestynów na czas określony;  

i)wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  
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Celestynów na czas określony.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami.  

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych.  

5. Sprawy różne.  

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 30 listopada 2017 roku.  

7. Zamknięcie obrad. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących 

projektów uchwał: zmiany Uchwały Nr 225/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 26 września 

2006 r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Celestynowie,  

zmiany uchwały nr 212/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 20 marca 2006 r. w sprawie 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków”, uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2018, trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie 

Gminy Celestynów przez inne niż Gmina Celestynów osoby prawne i osoby fizyczne, a także 

trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji oraz w 

sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala wnioskował o zdjęcie z porządku obrad punktu 6 

dotyczącego przyjęcia protokołu z Sesji z dnia 30 listopada 2017 roku. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie wniosek złożony przez 

Wójta Witolda Kwiatkowskiego i poszczególne projekty uchwał. 

 

Wszystkie projekty uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad w głosowaniu 

ręcznym. 

(11 głosów za). 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.  

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok;  

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026;  

c) ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Celestynów, które w 2017 roku nie wygasają z  

upływem roku budżetowego;  

d) dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków stanowiących dochody budżetu 

Gminy Celestynów;  
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e) budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok;  

- przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez Wójta  

Gminy Celestynów,  

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu uchwały  

budżetowej,  

- odczytanie opinii Komisji właściwej ds. budżetu na temat projektu uchwały budżetowej,  

- dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,  

- głosowanie zgłoszonych wniosków,  

- głosowanie projektu uchwały wraz z przegłosowanymi zmianami.  

f) wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2018-2027;  

g) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie projektu w ramach Regionalnego  

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego w perspektywie finansowej 2014-

2020;  

h) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  

Celestynów na czas określony;  

i)wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  

Celestynów na czas określony; 

j) zmiany Uchwały Nr 225/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 26 września 2006 r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Celestynowie; 

k) zmiany uchwały nr 212/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 20 marca 2006 r. w sprawie 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków”; 

l) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018; 

ł) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, szkół i 

innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Celestynów przez 

inne niż Gmina Celestynów osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji; 

m) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami.  

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych.  

5. Sprawy różne.  

6. Zamknięcie obrad. 

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt. a) 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt zakłada: zwiększenie dochodów bieżących 

w  o kwotę 7.250,00 zł w związku ze wzrostem wpływów z podatku od działalności 

gospodarczej osób fizycznych; zwiększenia dochodów bieżących  o kwotę 5.600,00 zł w 

związku ze wzrostem wpływów z podatku od środków transportowych; zwiększenia 

dochodów bieżących  o kwotę 600,00 zł z tytułu odsetek w Publicznej Szkole Podstawowej 

im. Batalionu „Zośka” w Celestynowie; zwiększenia dochodów bieżących  o kwotę 350,00 zł 
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z tytułu pozostałych dochodów w Publicznej Szkole Podstawowej im. Batalionu „Zośka” w 

Celestynowie; zmniejszenia dochodów bieżących o kwotę 23.000,00 zł w Publicznej Szkole 

Podstawowej im. Batalionu „Zośka” w Celestynowie ze względu na zmianę przepisów 

dotyczących opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego; zwiększenia dochodów 

bieżących o kwotę 9.000,00 zł z tytułu opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

Przedszkolu Samorządowym w Celestynowie (5.000,00 zł – zwiększenie liczby oddziałów) i 

Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Starej Wsi (4.000,00 zł – zwiększenie liczby 

deklarowanych godzin pobytu dzieci w przedszkolu); zwiększenia dochodów bieżących  o 

kwotę 200,00 zł z tytułu odsetek, zmniejszenia wydatków majątkowych o kwotę 96.000,00 zł  

w zadaniu inwestycyjnym „Projekt i budowa stacji uzdatniania wody w miejscowości Regut 

wraz z infrastrukturą towarzyszącą”. W związku z przedłużającą się procedurą zmiany użytku 

na działce, na której projektowana jest stacja uzdatniania wody termin realizacji zadania 

został wydłużony do 2018 roku; zwiększenia wydatków bieżących o kwotę 1.000,00 zł   z 

przeznaczeniem na wynagrodzenia dla inkasenta opłaty targowej; zmniejszenia wydatków 

majątkowych o kwotę 737.000,00 zł   w zadaniu inwestycyjnym „Przebudowa ul. Prusa w 

Celestynowie”. Ze względu na zaproponowany przez wykonawcę termin realizacji 

wykraczający poza rok budżetowy podpisanie umowy nie jest możliwe;  zwiększenia 

wydatków bieżących o kwotę 12.000,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę ekwiwalentów dla 

druhów z jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych uczestniczących w akcjach 

ratowniczych; zmniejszenia wydatków majątkowych o kwotę 6.500,00 zł  w zadaniu 

inwestycyjnym „Zagospodarowanie terenu wokół Szkoły Podstawowej  w Ostrowie”. 

Zgodnie z najkorzystniejszą ofertą na opracowanie dokumentacji termin realizacji zadania ze 

względu na drugie procedury został określony na 2018 rok, zwiększenia wydatków 

bieżących o kwotę 10.000,00 zł  z przeznaczeniem na zwrot kosztów za uczęszczanie dzieci z 

Gminy Celestynów   do przedszkoli niepublicznych na terenie innych gmin; zmniejszenia 

wydatków bieżących o kwotę 11.000,00 zł  z przeznaczeniem na wydatki w rozdziele50095 

oraz 80101 ? 2310;  zmniejszenia wydatków majątkowych o kwotę 3.474,00 zł w zadaniu 

inwestycyjnym „Zagospodarowanie terenu wokół Przedszkola Samorządowego   w 

Celestynowie”;  zwiększenia wydatków majątkowych o kwotę 3.474,00 zł               w zadaniu 

inwestycyjnym „Budowa Przedszkola Samorządowego w Celestynowie”; zmniejszenia 

wydatków bieżących  o kwotę 5.000,00 zł oraz  o kwotę 7.000,00 zł z przeznaczeniem na 

wydatki w rozdziale 75412;  zmniejszenia wydatków majątkowych o kwotę 31.218,00 zł w                

zadaniu inwestycyjnym „Zagospodarowanie centrum Celestynowa”. Zmiany w załączniku nr 

4 dotyczą:  zmniejszenia dotacji podmiotowej pn. „Realizacja zadań z zakresu oświaty i 
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wychowania - dotacja  dla "Leśnych Skrzatów" - jednostki prowadzącej niepubliczne 

przedszkole na terenie Gminy Celestynów”  na kwotę 11.000,00 zł;  zwiększenia dotacji 

celowej pn. „Pokrycie kosztów uczęszczania dzieci z Gminy Celestynów  do niepublicznych 

przedszkoli znajdujących się na terenie innych jednostek samorządu terytorialnego”  na kwotę 

10.000 zł. Zmiany w załączniku nr 5 dotyczą:  zwiększenia dochodów z tytułu opłat za 

żywienie oraz wydatków bieżących o kwotę 7.000,00 zł  w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

w Starej Wsi ,zwiększenia dochodów ze względu na zwiększenie liczby wydawanych 

obiadów oraz wydatków bieżących o kwotę 3.000,00 zł w Szkole Podstawowej w Regucie; 

zmniejszenia dochodów ze względu na zwiększenie liczby wydawanych obiadów w punkcie 

przedszkolnym oraz wydatków bieżących o kwotę 3.000,00 zł w Szkole Podstawowej w 

Regucie. W związku z dokonanymi zmianami w budżecie Gminy Celestynów na 2017 rok: 

planowany deficyt wynosi 3.032.993,00 zł (zmniejszenie o kwotę 870.718,00 zł). 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radny Zbigniew Konefał poprosił o uzupełnienie odpowiedzi dotyczącej punktu  

zmniejszenia dotacji podmiotowej pn. „Realizacja zadań z zakresu oświaty i wychowania - 

dotacja  dla "Leśnych Skrzatów" - jednostki prowadzącej niepubliczne przedszkole na terenie 

Gminy Celestynów”  na kwotę 11.000,00 zł. Beneficjent, który prowadzi przedszkole 

niepubliczne jest zobowiązany  w terminie do 30 września zgłosić swoich podopiecznych ilu 

ma na stanie,  w tym niepełnosprawnych. Wczoraj padła odpowiedź, że były zabezpieczone 

środki na dzieci niepełnosprawne. Czy beneficjent zgłosił, że w swoich zasobach posiada 

dzieci niepełnosprawne. Jeżeli nie zgłosił to czy można było zmniejszyć dotacje dla tego 

przedszkola.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że podtrzymuje to co powiedział wczoraj, ale nie 

dysponuje teraz konkretnymi dokumentami. Zmniejszenie o kwotę 11.000,00 zł jest zgodne z 

prawem i stanem faktycznym.  

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że osoba, która prowadzi niepubliczne przedszkole 

złożyła wniosek, że planuje od 1 stycznia dwoje dzieci niepełnosprawnych, które będą 

uczęszczały do tego przedszkola. W związku z tym zostały zaplanowane odpowiednio wyższe 

środki. Organ w miesięcznej informacji o faktycznej liczbie uczniów od 1 stycznia tego roku 
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już nie wykazywał żadnego dziecka niepełnosprawnego. Urząd wypłaca środki na podstawie 

faktycznej liczby uczniów. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt. b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na 

lata 2017-2026. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że  dstosowano kwoty prognozy na 2017 rok, z 

uwzględnieniem zmian wprowadzonych zarządzeniami Wójta Gminy Celestynów oraz 

uchwałą Rady Gminy. Wprowadzono nowe przedsięwzięcie pn. „Realizacja projektu pn. 

„Celestynowska szkoła drogą do sukcesu”-  realizacja przedsięwzięcia w latach 2017 – 2020. 

Gmina zamierza aplikować o zewnętrzne środki finansowe  na realizację ww. 

przedsięwzięcia. Konieczne jest zapewnienie środków na zawarcie umowy z firmą 

zewnętrzną na napisanie wniosku oraz ewentualny wkład własny wynoszący 5% wartości 

całego projektu.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów 

na lata 2017-2026. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt. c) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia  wykazu wydatków budżetu Gminy Celestynów, które 

w 2017 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt wraz z autopoprawką dotyczy zadań, które 
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z przyczn niezależnych od Gminy nie mogą zostać zakończone do końca roku budżetowego. 

Umowy są zawarte I te  zadania będą realizowane zgodnie z terminami podanymi w tabeli. Są 

o zadania: 1. Opracowanie i wykonanie czterech ekspertyz w sprawie zmiany stosunków 

wodnych w postepowaniach administracyjnych prowadzonych przez Urząd Gminy w 

Celestynowie, 2. Projekt i montaż punktów oświetleniowych w Gminie Celestynów I 

Opracowanie programu ochrony środowiska dla Gminy Celestynów na lata 2018 – 2022 z 

perspektywą do 2025 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie ustalenia  wykazu wydatków budżetu Gminy Celestynów, 

które w 2017 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za).  

 

Ad. pkt 2., ppkt. d) 

Podjęcie uchwały w sprawie  dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków 

stanowiących dochody budżetu Gminy Celestynów. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że mniejszy projekt uchwały przedkładany jest w 

związku z możliwością przystąpienia Gminy Celestynów do Programu upowszechniania 

płatności bezgotówkowych w jednostkach administracji publicznej, realizowanego przez 

Ministerstwo Rozwoju i Krajową Izbę Rozliczeniową S.A. W związku z przystąpieniem do 

Programu przedsięwzięcie ma charakter bez kosztowy zarówno dla urzędu, jak i dla klienta w 

okresie do 31 marca 2020 r., jednakże zgodnie z art. 60 ? 2a powołanej wyżej ustawy, koszty 

opłat i prowizji związanych z zapłatą podatku za pomocą innego instrumentu płatniczego 

ponosi podatnik. Wprowadzenie opłaty podatków za pomocą karty płatniczej będzie stanowić 

udogodnienie dla podatników, ponieważ obrót bezgotówkowy staje się coraz bardziej 

powszechny. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków 

stanowiących dochody budżetu Gminy Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za).  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy na zebranie Komisji i 

zaopiniowanie dodatkowego projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki. 

 

Ad. pkt 2., ppkt. e) 

Podjęcie uchwały w sprawie  budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jest to trzeci w kolejności  autorski budżet. Jest to 

trudny budżet, jest tam wiele zadań. Wielkim sukcesem jak do tej pory jest wybudowanie hali 

sportowej oraz Przedszkola Samorządowego. Już Gmina pozyskała środki unijne na 

modernizację targowiska oraz termomodernizację budynków użyteczności publicznej. 

Wszystkie działania jakie podejmujemy są skierowane na podniesienie poziomu życia 

mieszkańców. Następnie Wójt przedstawił projekt budżetu na 2018 rok w formie prezentacji. 

(stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski kontynuował prezentację budżetu na 2018 rok. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie na temat projektu budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok. Stanowi ona 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk odczytał opinię Komisji na 

temat projektu budżetu Gminy Celestynów  na 2018 rok oraz projektu wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Celestynów na lata 2018-2027. (stanowi on załącznik do niniejszego 

protokołu). Poinformował, że Komisja pozytywnie opiniuje projekt budżetu bez uwag i 

wniosków o zmianę. 
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Wójt Witold Kwiatkowski zgłosił następujące autopoprawki do projektu budżetu: 1 

.zmniejsza się wydatki majątkowe o kwotę 60.000,00 zł  w zadaniu inwestycyjnym 

„Przebudowa ulic: Mickiewicza, Krasińskiego, Parkowa w Starej Wsi”; 2. zwiększa się 

wydatki majątkowe o kwotę 50.000,00 zł  i tworzy się nowe zadanie inwestycyjne 

„Przebudowa ulic: Pogorzelska, Karczewska, Poprzeczna, Piaskowa, Cicha, Majowa, 

Spokojna, Radosna, Wiosenna, Jodłowa na odcinku od ul. Piaskowej do ul. Cichej w 

miejscowości Dąbrówka”; 3. zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 10.000,00 zł  i tworzy 

się nowe zadanie inwestycyjne „Adaptacja lokalu mieszkalnego na sale lekcyjne w budynku 

Szkoły Podstawowej w Ostrowie”. Dokonuje się zmian w uzasadnieniu zgodnie z zaleceniami 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, które dotyczą funduszu sołeckiego. Na stronie 10 

uzasadnienia projektu w pkt 1, pozycji b powinna być kwota: 9.159.374, 00 zł oraz w pozycji 

c powinno być 2. 261 000,00 zł. Kolejna  autopoprawka będzie uwidoczniona w tabeli Nr 2a, 

załączniku 2 i w uzasadnieniu na stronie 26 i dotyczy zmiany nazwy zadania a konkretnie 

dotacji dla Gospodarki Komunalnej na wykonanie modernizacji budynków zlokalizowanych 

przy ul. Dębowej i ul. Orzeszkowej w Celestynowie. Natomiast pierwotnie w tytule był tam 

wskazany remont. Kolejna autopoprawka w tabeli 2 a i uzasadnieniu na stronie 10 dotyczy 

zadania budowa przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków, zamiast etap VII 

powinno być etap VI. 

 

Radny Zbigniew Konefał podziękował Wójtowi za przybliżenie tak ambitnego budżetu. 

Gmina w rankingu jest na wysokim miejscu. Co do wysokości płacowych podatku Gmina 

awansowała z 459 miejsca w 2016 roku na 390 miejsce w roku 2017. W 2016 roku na osobę 

w Gminie przypadało 1510 zł a w roku 2017 – 1657. Gmina ma 15 sołectw a na pierwszym 

miejscu co do wysokości płacowych do Urzędu jest miejscowość Jatne, która zbliża się do 

wysokości 2000 zł na jedną osobę.  Natomiast na drugim miejscu jest miejscowość 

Celestynów. (około 500 zł). Pozostałe sołectwa są na dalszych miejscach. W Gminie 

przybywa mieszkańców i przedsiębiorstw. Sołectwa, które najwyższą kwotę wpłacają do 

budżetu są niedoszacowane. W budżecie na 2018 rok w sołectwie Jatne jest zaplanowane 

jedynie 10.000,00 zł na doposażenie placu zabaw. Podziękował Wójtowi i Radnym, że w 

budżecie pojawiła się kwota 70.000,00 zł na drogę w Dyzinie. Jest wielka nadzieja, że ta 

inwestycja zostanie rozpoczęta. Poprosił, aby materiały projektu budżetu w przyszłych latach 

otrzymywali również sołtysi.  
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Sołtys sołectwa Jatnego powiedział, że nie podoba mu się, że radni często zmieniają budżet 

jak ,,maszynki do głosowania”. Jeżeli w budżecie na 2018 nie będzie przynajmniej 

100.000,00 zł przeznaczone na drogę Jatne-Dyzin, nie będzie dokończony asfalt na Kozie 

Górki to mieszkańcy wystąpią do Regionalnej Izby Obrachunkowej i Wojewody o 

zablokowanie tego budżetu. Nie może być tak, że miejscowość, która wypracowuje 

największe sumy jest wręcz okradana.  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zwrócił się do sołtysa, aby używał odpowiednich 

słów. 

 

Sołtys sołectwa Jatnego zwrócił się do radnego o złożenie odpowiedniej poprawki do 

budżetu na drogę Jatne-Dyzin. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że informację o warsztatach 

budżetowych wszyscy sołtysi otrzymali. Gmina rozwija się równomiernie, sukcesywnie i 

powoli. 

 

Radny Leszek Gąsiorowski zwrócił się do sołtysa, że obraża wszystkich radnych używając 

sformułowania ,,maszynki do głosowania”. Zaznaczył, że dwa dni trwały warsztaty od 

godziny 9:00 do 15:00, gdzie był omawiany i prezentowany cały budżet na 2018. Wtedy był 

czas na składanie wniosków.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że były dwie Komisje całodniowe łącznie z Komisją 

wyjazdową. Na początku zostało ustalone jaki przebieg ma być. Radny Zbigniew Konefał 

wnioskował o zmianę godziny rozpoczęcia drugiej Komisji, ale z uwagi na to, że posiedzenia 

były ogłoszone znacznie wcześniej i poszło to do opinii publicznej. Natomiast na Komisji 

pojawili się tylko radni. Na piętnastu sołtysów przyszedł tylko sołtys Tadeusz Borkowski. 

Warsztaty budżetowe są raz w roku. Na Komisji się dyskutuje. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że dzisiaj nie złoży wniosku, o  który prosił go sołtys 

Witold Kieler, żeby nie blokować i zakłócać porządku obrad, ale w trakcie roku będzie się 

starał złożyć taki wniosek, aby tą drogą się zająć.  

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że na równomierny rozwój sołectw trzeba 
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patrzeć nie w perspektywie roku a kadencji. W kadencji 2010-2014 na miejscowość Podbiel – 

500 mieszkańców wydano 4.806, 00 zł, na miesjcowość Ponurzyca 450 – mieszkańców 

wydano  0 zł, na miejsowość Zabieżki  770 mieszkańców  wydano około 30.000, 00 zł. 

Natomiast na miejscowość Jatne (400 mieszkańców) wydano 1.000.000,00 zł. Teraz 

nadrabiamy w tych niedoszacowanych wcześniej miejscowościach, aby Gmina się 

równomiernie rozwijała. Jedna z większych inwestycji jaka się wydarzyła w miesjcowości 

Jatne to świetlica wiejska, która nie ma żadnego pomysłu jak ma funkcjonować. Inwestycje 

muszą być przemyślane. Prośba o nie dzielenie mieszkańców na lepszych i gorszych.  

 

Radny Zbigniew Konefał  zapytał na czym ma polegać adaptacja lokalu mieszkalnego na 

sale lekcyjne w budynku Szkoły Podstawowej w Ostrowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że uzasadnieniem jest brak są lekcyjnych w dobie 

reformy oświaty. Wiadomo jakie Gmina ma problemy w poszczególnych szkołach. Gmina 

zastanawia się w jaki sposób ma rozwiązać te problemy. Między innymi ta propozycja 

zawarta w autopoprawce wychodzi naprzeciw oczekiwaniom rodziców, żeby poprawić 

warunki nauki dzieci w Szkole Podstawowej w Ostrowie. Szkoła jest dla uczniów. 

 

Radny Zbigniew Konefał zapytał jak to ma wyglądać od strony prawnej.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że mieszkanie jest obecnie zajmowane przez 

lokatora. Gmina pewnie wystąpi z propozycja zamiany tego lokalu mieszkalnego na inny 

lokal, tak żeby to pomieszczenie zwolnić i wykonać remont tych pomieszczeń oraz 

adoptować na sale lekcyjne. Wyraził nadzieję, że radny wyjdzie naprzeciw potrzebom 

uczniów, rodziców  w tej szkole i też przyczyni się do tego, aby przyjęcie tej propozycji przez 

lokatora odbyło się bez zbędnych perturbacji i bez straty czasu. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że nie oczekiwał aluzji tylko odpowiedzi. Wyraził 

nadzieję, że wszystko odbędzie się w sposób cywilizowany. To są ludzie szacowni.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jeśli radny odczuł aluzję to przeprasza i nie chciał, 

aby to tak zabrzmiało. Przypomniał, że w tematach działalności samorządu niejednokrotnie 

zwraca się do radnych o pomoc i ją otrzymuje. Gmina także w tym wypadku będzie działała 

zgodnie z prawem i w sposób cywilizowany.  
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Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie pierwszą autopoprawkę 

Wójta. Zmniejsza się wydatki majątkowe o kwotę 60.000,00 zł  w zadaniu inwestycyjnym 

„Przebudowa ulic: Mickiewicza, Krasińskiego, Parkowa w Starej Wsi”; 2. zwiększa się 

wydatki majątkowe o kwotę 50.000,00 zł  i tworzy się nowe zadanie inwestycyjne 

„Przebudowa ulic: Pogorzelska, Karczewska, Poprzeczna, Piaskowa, Cicha, Majowa, 

Spokojna, Radosna, Wiosenna, Jodłowa na odcinku od ul. Piaskowej do ul. Cichej w 

miejscowości Dąbrówka”; 3. zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 10.000,00 zł  i tworzy 

się nowe zadanie inwestycyjne „Adaptacja lokalu mieszkalnego na sale lekcyjne w budynku 

Szkoły Podstawowej w Ostrowie”. Dokonuje się zmian w uzasadnieniu zgodnie z zaleceniami 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, które dotyczą funduszu sołeckiego.  

 

Autopoprawka została przyjęta. (11 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie drugą autopoprawkę Wójta. 

Na stronie 10 uzasadnienia projektu w pkt 1, pozycji b powinna być kwota: 9.159.374, 00 zł 

oraz w pozycji c powinno być 2. 261 000,00 zł.  

 

Autopoprawka została przyjęta. (11 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie trzecią  autopoprawkę 

Wójta. W tabeli Nr 2a, załączniku 2 i w uzasadnieniu na stronie 26 i dotyczy zmiany nazwy 

zadania a konkretnie dotacji dla Gospodarki Komunalnej na wykonanie modernizacji 

budynków zlokalizowanych przy ul. Dębowej i ul. Orzeszkowej w Celestynowie.  

 

Autopoprawka została przyjęta. (11 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie czwartą  autopoprawkę 

Wójta. W tabeli 2 a i uzasadnieniu na stronie 10 dotyczy zadania budowa przydomowych 

biologicznych oczyszczalni ścieków, zamiast etap VII powinno być etap VI. 

 

Autopoprawka została przyjęta. (11 głosów za). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 
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projektem uchwały w sprawie budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok wraz z 

autopoprawkami. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za).  

 

Wójt Witold Kwiatkowski podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do stworzenia 

tego projektu budżetu, wszystkim radnym oraz wszystkim współpracownikom i urzędnikom. 

Zwrócił się do radnych o wsparcie w realizacji budżetu. Zwrócił się do radnego Zbigniewa 

Konefała z prośbą, aby dostarczyć do Urzędu oświadczenia mieszkańców wyrażające zgodę 

na przekazanie gruntu pod budowę chodnika. Sprawa jest jak najbardziej otwarta.  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Ad. pkt 2., ppkt. f) 

Podjęcie uchwały w sprawie  wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 

2018-2027. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że projekt uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Celestynów obejmuje okres od roku 2018 do roku 2027 zgodnie 

z art. 227 ustawy o finansach publicznych wieloletnia prognoza finansowa. Horyzont czasowy 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów wyznaczają zobowiązania z tytułu 

spłaty zaciągniętych kredytów i pożyczek. Wieloletnia prognozę finansową Gminy 

Celestynów na lata 2018-2027 składa się z : - załącznika nr 1 – Wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Celestynów oraz - załącznika nr 2 - Wykazu przedsięwzięć wieloletnich. 

Opracowując projekt wieloletniej prognozy finansowej uwzględniono wskaźniki i  wytyczne 

zawarte      w dokumencie przygotowanym przez Ministra Finansów „Wytyczne dotyczące 

stosowania jednolitych wskaźników makroekonomicznych będących podstawą oszacowania 

skutków finansowych projektowanych ustaw. Aktualizacja – październik 2017 r.” 4.

 Przyjęte założenia makroekonomiczne wpływają w dużym stopniu na wyniki 

prognozy finansowej. Wskaźniki realnego wzrostu PKB oraz inflacji średniorocznej 

wpływają bezpośrednio na prognozowane zmiany poziomu dochodów i wydatków budżetu 

Gminy Celestynów, a stopy procentowe mają wpływ na obsługę zadłużenia. W załączniku nr 

1 wieloletniej prognozy finansowej kwoty dochodów w 2018 roku przyjęto zgodnie z 

projektem  uchwały budżetowej na 2018 rok. Podstawą planowania dochodów były 
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otrzymane informacje z Ministerstwa Finansów w zakresie subwencji oraz udziału w podatku 

dochodowym od osób fizycznych oraz Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w zakresie 

dotacji. Prognozując dochody na lata 2019-2027 przeprowadzono szczegółową analizę 

przewidywanego wykonania dochodów budżetowych w 2017 roku oraz wykonanie dochodów 

w latach poprzednich. W związku z powyższym przyjęto różną dynamikę wzrostu dochodów. 

Poziom prognozowanych wydatków bieżących i majątkowych wynika przede wszystkim   z 

zakresu realizowanych zadań przez gminę i jest związany z możliwościami dochodowymi 

gminy. W 2018 roku wydatki bieżące ustalone zostały na podstawie faktycznego 

zapotrzebowania   na zadania do realizacji których zobowiązana jest jednostka samorządu 

terytorialnego  na podstawie ustawy  o samorządzie gminnym, oraz dochodów bieżących z 

przeznaczeniem  na realizację zadań z zakresu administracji rządowej oraz inne zadania 

zlecone ustawami. Wydatki bieżące w latach 2019-2027 zostały zaplanowane z 

uwzględnieniem przewidywanej stopy inflacji, przy uwzględnieniu możliwości wynikających 

z planowanej wielkości dochodów gminy. Wydatki majątkowe stanowią zdania ujęte w 

wykazie przedsięwzięć wieloletnich oraz roczne zadania inwestycyjne. Prognoza rozchodów 

budżetu obejmuje prognozę spłaty długoterminowych kredytów, długoterminowych pożyczek 

już zaciągniętych i planowanych do zaciągnięcia w roku budżetowym 2018. Spłata kredytów i 

pożyczek w kolejnych latach będzie następować zgodnie z harmonogramami wynikającymi z 

podpisanych już umów oraz prognozowanych do zaciągnięcia kredytów i pożyczek. W 2027 

roku nastąpi całkowita spłata kredytów i pożyczek. Wydatki związane z obsługą długu 

(odsetki bankowe) związane są ze skalą zaciągniętych  i planowanych do zaciągnięcia 

zobowiązań oraz warunków umowy z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek. Budżet w 

2018roku zamyka się deficytem w wysokości 3.410.600,00 zł.  Od 2019 do 2027 roku 

występują nadwyżki, które w całości zaplanowano na spłatę kredytów  i pożyczek 

zaciągniętych w latach poprzednich. Kwota długu wykazywana na koniec poszczególnych lat 

wynika z sumy długu na koniec poprzedniego roku oraz zaciąganego długu w roku 

budżetowym minus spłata długu w roku budżetowym. Prognozowano kwota długu na koniec 

2017 roku – 8.916.541,87 zł. Na koniec 2018 roku zadłużenie Gminy Celestynów wyniesie 

12.327.141,87 zł. Ustawa z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych w art. 243 

wprowadziła dla 2014 roku      i lat następnych nowy wskaźnik ostrożnościowy odnoszący się 

do limitu wydatków jednostek samorządu terytorialnego związanych z obsługą zadłużenia i w 

konsekwencji pośrednio oddziałujący na wysokość zadłużenia jednostek samorządu 

terytorialnego. Konstrukcja wskaźnika ogranicza ryzyko nadmiernego (w relacji do 

dochodów i nadwyżki operacyjnej) zadłużania się jednostek samorządu terytorialnego, 
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grożącego utratą zdolności  do obsługi zobowiązań dłużnych. Relacja, o której mowa w art. 

243 ustawy o finansach publicznych jest spełniona przez wszystkie lata prognozy, tj. 2018-

2027. W załącznik nr 2 – Wykaz przedsięwzięć wieloletnich określono wieloletnie zadania 

zarówno bieżące jak i majątkowe, które będą realizowane przez Gminę Celestynów. Limity 

wydatków określone w poszczególnych latach dla zadań wieloletnich stanowią 

nieprzekraczalne kwoty wydatków. Limit zobowiązań stanowi nieprzekraczalną kwotę, do 

której gmina może zaciągnąć zobowiązanie. Brak limitu zobowiązań oznacza, że gmina 

zaciągnęła zobowiązanie wieloletnie w poprzednich latach.  W wykazie przedsięwzięć 

wieloletnich nie występują wydatki na programy, projekty lub zadania związane z umowami 

partnerstwa publiczno-prywatnego. Wydatki na zadania bieżące i majątkowe 

wyszczególnione w wykazie przedsięwzięć wieloletnich dotyczą zadań, które gmina zamierza 

realizować lub realizuje w okresie dłuższym niż rok budżetowy. Wartości ujęte w 

poszczególnych latach wynikają z zawartych lub planowanych do zawarcia umów na okres 

przekraczający rok budżetowy. Upoważnienia zgodnie z ustawą o finansach publicznych (art. 

228) uchwała w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów zawiera 

upoważnienie dla Wójta Gminy Celestynów do: zaciągania zobowiązań związanych z 

realizacją zamieszczonych w prognozie przedsięwzięć, ujętych w Załączniku nr 2; zaciągania 

zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest 

niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności 

wykraczają poza rok budżetowy; przekazania uprawnień kierownikom jednostek 

organizacyjnych Gminy Celestynów  do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją 

wieloletnich przedsięwzięć do wysokości limitów określonych w Załączniku nr 2 do uchwały; 

przekazania uprawnień kierownikom jednostek organizacyjnych Gminy Celestynów                       

do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach 

następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których 

wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. Upoważnienia określone w 

wieloletniej prognozie finansowej są podstawą do zaciągania zobowiązań wieloletnich. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie na temat projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Celestynów na lata 2018-2027. (stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały zgłoszona na 

piśmie. Wynika ona ze zmian w uchwale budżetowej na rok 2018 i 2017. Dodatkowo 
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autopoprawką do załącznika Nr 2  wprowadza się zadanie budowa przydomowych 

biologicznych oczyszczalni ścieków etap VI okres realizacji 2016-2018. Łączne nakłady to: 

1.172.171,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu 

uchwały  zgłoszoną na piśmie. 

 

Autopoprawka została przyjęta. (11 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie autopoprawkę dotyczącą 

zadania  

budowa przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków etap VI okres realizacji 2016-

2018. 

 

Autopoprawka została przyjęta. (11 głosów za). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 

2018-2027 wraz z autopoprawkami. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt. g) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie projektu 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego w 

perspektywie finansowej 2014-2020. 

 

Kierownik ZOSZ Edyta Wrzosek powiedziała, że złożenie wniosku o dofinansowanie 

projektu w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego jest 

niezbędne do pozyskania wsparcia finansowego na podniesienie u uczniów kompetencji 

kluczowych i umiejętności uniwersalnych oraz rozwój indywidualnego podejścia do ucznia, 

szczególnie ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 
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Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie 

projektu w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego w 

perspektywie finansowej 2014-2020. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt. h) 

Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy budynku garażu. 

Dotychczasowy dzierżawca złozył wniosek o przedłużenie dzierżawy na okres 5 lat. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt. i) 

Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że drugi projekt w zakresie dzierżawy dotyczy 

istniejących budynków handlowych przy targowisku. W związku z tym, że planowana jest 

przebudowa targowiska okres dzierżawy będzie wynosił jeden rok. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 
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Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt. j) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 225/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 26 

września 2006 r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w 

Celestynowie. 

 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska powiedziała, że przedmiotowa 

uchwała reguluje zmiany nazwy Gospodarki Komunalnej w ślad za pismem Wojewody 

Mazowieckiego. Do projektu zgłasza się następującą autopoprawkę: W uzasadnieniu uchwały 

akapit 5 i 6 otrzymują brzmienie: ,,W obrocie prawnym na dzień dzisiejszy istnieje ostatnio 

podjęta Uchwała  Nr 317/17 Rady Gminy Celestynów z dnia 26 października 2017 r. w 

sprawie dokonania zmian w Uchwale nr 225/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 26 września 

2006 r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Celestynowie, 

odnośnie której Wojewoda Mazowiecki stwierdził naruszenie prawa. Mając powyższe na 

uwadze, w Uchwale nr 225/06 Rady Gminy Celestynów z dnia  26 września 2006 r. zmienia 

się nazewnictwo jednostki samorządowej, które otrzymuje brzmienie „Gospodarka 

Komunalna w Celestynowie” 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie autopoprawkę. 

 

Autopoprawka została przyjęta. (11 głosów za). 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 225/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 26 
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września 2006 r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w 

Celestynowie wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt. k) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 212/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 20 

marca 2006 r. w sprawie „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków”. 

 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska powiedziała, że pismem z z dnia 

17 listopada 2017r.  Prokurator Rejonowy w Otwocku  wskazała, że opłata przyłączeniowa 

narusza bezpośrednio art 7, art 84 i art. 94 Konstytucji RP oraz wezwała do poinformowała o 

działaniach podjętych w tej sprawie. Dlatego też niniejszy projekt przewiduje uchylenie § 20 

ust. 6  oraz § 21 ust. 8 w obowiązującym „Regulaminie dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków” na  terenie Gminy Celestynów, zatwierdzonym uchwałą nr 212/06 Rady Gminy 

Celestynów z dnia 20 marca 2006 r.,  dotyczących pobierania przez Zakład opłat za  wydanie 

warunków technicznych przyłączenia,  za  wydanie czynności związanych z włączeniem 

przyłącza do sieci oraz odbiorem przyłącza. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

  

Radny Zbigniew Konefał zapytał jeżeli przy drodze, która ma warunki współwłasności 

mieszkają mieszkańcy i nie posiadają przyłączenia wodociągu czy mają prawo do podłączenia 

bezpłatnego do płotu a od płotu na koszt własny. 

 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska powiedziała, że ta opłata fizycznie 

nie reguluje tej kwestii, ponieważ opłata podłączeniowa była pobierana z tytułu prób 

technicznych i odbiorów technicznych, które były wykonywane przez Zakład. Zgodnie z 

uchwałą, która zostanie podjęta już nie będzie takich opłat. Natomiast mieszkańcy, którzy 

będą do ogrodzenia wykonywać przyłącze wodociągowe i tak na własny koszt muszą je 

wykonać. Przyłącze wodociągowe jest wykonywane na koszt mieszkańca. Natomiast 

przyłącze kanalizacyjne jest budowane do ogrodzenia rzeczywiście na koszt Gminy. 
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 212/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 20 

marca 2006 r. w sprawie „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków”. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt. l) 

Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że Program jest uchwalany co roku. Żadne 

zmiany w stosunku do zeszłego roku nie zostały uchwalone. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt. ł) 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i 

niepublicznych przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych 

na terenie Gminy Celestynów przez inne niż Gmina Celestynów osoby prawne i osoby 

fizyczne, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonej 

dotacji. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że zgodnie z art.38 ustawy z dnia 27 października 

2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych  organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego, w drodze uchwały, ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji publicznym i 

niepublicznym placówkom wychowania przedszkolnego i szkołom, dla których gmina jest 

organem rejestrującym oraz tryb przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania  i 
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wykorzystania, w tym zakresie danych, które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie 

dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, a także termin przekazania informacji o liczbie 

dzieci objętych wczesnym wspomaganiem rozwoju, uczniów lub uczestników zajęć 

rewalidacyjno-wychowawczych, oraz termin i sposób rozliczania wykorzystania dotacji. 

 Uwzględniając zmiany stanu prawnego w zakresie trybu udzielania dotacji, sposobu 

ustalania jej wysokości podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i 

niepublicznych przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych 

na terenie Gminy Celestynów przez inne niż Gmina Celestynów osoby prawne i osoby 

fizyczne, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonej 

dotacji. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt. m) 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt dotyczy zadania inwestycyjnego z 2018 r. 

budowy przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków, etap VI. Procedura zaciągnięcia 

pożyczki na tyle się przedłużyła, że pomimo promesy Urząd w 2017 roku nie dysponuje 

umową. Ponadto termin umowy na realizację budowy przydomowych oczyszczalni ścieków  

pewnie ulegnie też zmianie i faktycznie będzie możliwość zaciągnięcia tej pożyczki, ale 

dopiero w przyszłym, 2018 roku. Niemniej do rozpoczęcia procedury niezbędna jest uchwała 

w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na 2018 rok. Zgłosił autopoprawkę do 

projektu uchwały w ? 2 wyrażenie ,,w latach 2018-2022” zastępuje się wyrażeniem: ,,w latach 

2019-2023” oraz dokonuje się tej samej zmiany w uzasadnieniu. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że projekt 

uchwały został zaopiniowany wraz z autopoprawką pozytywnie. 
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 3 

Radny Marcin Wawer zapytał o monitoring przy Urzędzie Gminy. Czy jest to jedna 

kamera? 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w sumie jest 5 kamer zamontowanych  w centrum 

i przed halą. Dwie kamery są zamontowane na budynku Urzędu Gminy. 

 

Radny Marcin Wawer zapytał  czy bombkę obejmuje kamera. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że kamera obejmuje teren gdzie jest posadowiona 

bombka. Dodatkowo zostały podjęte działania w celu ubezpieczenia tą iluminację świetlną. 

 

Ad. pkt 4 

Radna Alina Kozera zapytała kiedy osoby chętne do dzierżawy stoiska na nowym 

targowisku w Celestynowie  mają zgłaszać do Urzędu swój akces.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że można już zgłaszać swój akces do dzierżawy. 

 

Ad. pkt 5 

Radny Paweł Felczyk zapytał jakim wynikiem zakończyła się ankieta w sprawie reformy 

oświatowej. Czy da się cokolwiek zrobić ze skrętem do Jatnego. Jest świeży asfalt i teraz jest 

ciemno i nie widać w którym miejscu jest ten skręt. Może postawić tam jakikolwiek znak. 

 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska poinformowała, że jest bardzo 

poważna awaria sieci kanalizacyjnej w Celestynowie i w okolicach Dąbrówki. Poprosiła 

radnych o poinformowanie mieszkańców, aby uzbroili się w cierpliwość i nie wrzucali 

wszystkiego do kanalizacji.  
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że ankieta cieszyła się dużym powodzeniem. Urząd 

jest na etapie analizowania wyników tej ankiety. W kwestii skrętu w tych warunkach 

pogodowych nie wchodzi żadne oznakowanie poziome. Zwróci się do zarządcy drogi w tej 

sprawie. Dodał, że awaria kanalizacji będzie też wiązała się z konkretnymi kosztami. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek poinformowała, że Pani Agata Pączkowska została nową 

kolegiantką Gminy Celestynów. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że pas przydrożny droga powiatowa w Dąbrówce na 

odcinku Mazowiecka od numeru 81 do 92 jest mocno zdewastowany, jest mnóstwo dołów. 

Czy można spowodować, aby powiat naprawił. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zainterweniuje w tej sprawie, ale jest koniec roku i 

szanse są nikłe. Natomiast został przez powiat wykonany projekt budowy chodnika też na 

tym odcinku drogi aby w przyszłości zapobiec zatrzymywania się pojazdów na tym odcinku 

drogi. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski poinformował, że Urząd Gminy nie będzie pracował 22 grudnia i 

2 stycznia, ale między świętami będzie czynny. Zaprosił radnych na jutrzejsze spotkanie 

wigilijne o godzinie 17:30. 

 

Radny Zbigniew Konefał zwrócił się z prośbą, aby uaktywnić media lokalne w sprawie 

używania przez osoby dorosłe i młodzież elementów odblaskowych.  

 

Ad. pkt 6 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala złożył wszystkim życzenia świąteczne i 

noworoczne          a  następnie zamknął obrady. 

 

                                                                      Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

 

                                                                                         Romuald Ziętala  
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Sporządziła: Katarzyna Świderska  


